
Protokoll

SEKTIONSMÖTE #4

Datum: Torsdag den 11 maj 2023

Tid: 17:30-19:30

Plats: Franklinsalen, scheelelaboratoriet
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Zeinab Muse

Formalia

F1 Mötets öppnande

Mötet beslutade:

att välja ordförande Naixuan Pei till mötesordförande.

F2 Mötets behöriga utlysande

Mötet beslutade:

att anse mötet behörigt utlyst.

F3 Val av mötets sekreterare

Mötet beslutade:

att välja Mert Uzel till mötessekreterare.

F4 Val av justeringsperson

Mötet beslutade:

att välja Elias Karlsson och Nora Khatibi till justeringspersoner.

F4 Fastställande av dagordning

Mötet beslutade:

att fastställa dagordningen.

F5 Föregående protokoll

Mötet beslutade:

att lägga föregående protokoll till handlingarna.

Informationsärenden

I1 Information från styrelsen

Föredragande: Naixuan Pei
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- Mötesdeltagarna informeras om styrelsens och sektionens arbete under

terminen:

- Styrelsen har haft 4 sektionsmöten och 8 styrelsemöten under

vårterminen 2023.

- Representanter för Läkarsektionen har deltagit i 2 OMSiS möten.

- Flertal events, inkl inspring, sjukhuskväll, examensarbeteskväll har

hållits och utvärderats.

- Styrelsen har även arbetat nära programledningen i studentfrågor

genom löpande dialog.

- Läkarsektionens reglemente har reviderats av styrelsen, i samråd med

sektionsmöten.

- Pågående arbete med meritlistan för utbyte och bedömning av

professionellt förhållningssätt.

- Styrelsen har inventerat sina studentrepresentanter med hänsyn till

förändringar i programstruktur vid övergång till det 6-åriga

läkarprogrammet. Arbetet fortlöper till hösten.

- Styrelsen informerar om att tacksittningen på Solvik har behövts

ställas in pga bristande intresse.

I2 Presentation av tilläggsval av studentrepresentant till

läkarprogrammets programnämnd.

Ytterligare en studentrepresentant har blivit tillsatt för att fylla en ledig post i

programnämnden.

Föredragande: Ella Belusa och Daniel Sortebech

- En utlysning utöver den ordinarie kom ut för att tillsätta en

studentrepresentant i PN. Det inkom totalt sju stycken ansökningar, och

styrelsen beslutade att välja Ida Norberg till studentrepresentant i PN.

- Ida Norberg presenterar sig för mötesdeltagarna.

I3 OMSiS i Umeå.
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Rapport från senaste sammanträffandet av OMSiS.

Föredragande: Naixuan Pei

- Styrelseledamot Edvin Monemi var i Umeå för OMSIS men kunde ej närvara

under dagens möte. I hans ställe är föredragare Naixuan Pei.

- Inför mötet skickade LS in två frågor:

- Hur ser Läkemedelsundervisning ut på de andra lärosätena?

- Studenternas bristande kunskaper om läkemedelsordination har

varit ett problem hos flera lärosäten.

- Göteborg och Uppsala har ett obligatoriskt moment under VFU

där studenterna får ordinera läkemedel tillsammans med

handledare.

- Studenter i Linköping använder sig av övningspatienter i

journalsystemet samt föreläsningar. Representanter för

Linköping upplevde dock att intresset från studenter var lågt.

Sektionsmötet diskuterar:

- En mötesdeltagare ser ordinering av läkemedel som en uppgift

under VFU gynnsamt för utbildningen.

- Studenter som går termin 6 på SÖS har inte fått information om

nuvarande simulering av läkemedel i TakeCare.

Simuleringsprogrammet är även ej tillgängligt för alla studenter

enligt mötesdeltagare. KI har under tidigare diskussioner varit

mån om att utveckla simuleringsprogrammet.

- Läkemedelsundervisning ska följas upp på OMSiS

fortsättningsvis.

- Hur ser det ut med Pedagogiskt AT (Ped-AT) på de olika lärosätena?

- LS har arbetat med att utveckla möjligheter för Ped-AT

tillsammans med representanter för AT-läkare..

- Linköping är den enda orten med Ped-AT bortsett från

Stockholm. Antagningsprocessen till Ped-AT har tidigare varit

omdiskuterad.
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- Andra lärosäten har fokuserat på pedagogiska moduler under

utbildningen, med fokus under PU.

- Kliniska handledare i Lund får en kurs i handledning.

- Online-verktyg ORTRACK:

- ORTRACK är ett verktyg för att följa upp den professionella

utvecklingen hos studenter. Detta används på andra lärosäten.

- Styrelsen presenterar verktyget för sektionsmötet och frågar om

mötet finner detta intressant.

- Flera deltagare förhåller sig positivt till ORTRACK, och

ser verkliget som en möjlighet till mer konkret feedback

på utvecklingsområdna för såväl studenter som

handledare. Frågor kring hur information tillkommer

ORTRACK lyftes.

- Diskussion kring hur ett digitalt verktyg som ORTRACK

praktiskt kan tillämpas.

- Örebro:

Örebro har inte deltagit i OMSIS då det inte finns en etablerad

sektionsstyrelse pga ekonomiska problem. OMSiS önskar att

studentrepresentanter från andra orter till sammans med sitt

respektive lärosäte ta kontakt med Örebro universitet för att stödja

engagerade i Örebro i att åter etablera en studentorganisation.

I4 Försäljning av LS-merch

En möjlighet 2-11 maj finns för sektionsmedlemmar att köpa LS-merch.

Föredragande: Ellinor Drakenward.

- Idag är sista dagen att beställa innan sommaren.

Rapporter

R1 Rapportrunda
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Rapport från samtliga som har haft möte sedan senaste sektionsmötet.

Föredragande: Studentrepresentanter i temakollegier, kommittéer och

arbetsgrupper.

PN

- Antal kursplatser och återupptag efter studieuppehåll har diskuterats på

senaste mötet. Studenter som behöver gå över från det 5,5-åriga till det

6-åriga programmet står i kö i väntan på kursplats.

- Kompletterande utbildning för läkare med examen futanför EU/EES och

Schweiz blir två år istället för ett år för att möjliggöra legitimering direkt efter

examen.

T1

- Examinering av professionalism diskuterades på senaste mötet, en ny mall

för detta är färdig för att användas. Man vill även göra inslaget men intuitivt

för både lärare och studenter. Bedömningsmallen kommer att börja

implementeras från och med nästa termin.

- Ett visselblåsarsystem för TBL-grupper har diskuterats.

- Utvärdering av feedback diskuterades då det anses svårt att skapa frågor i

utvärderingsformulär som passar alla studenter.

- Förbättring av närvarotagande på olika moment diskuterades.

- Många önskemål om campusförlagd utbildning. Lärarna vill ta hänsyn till

pedagogisk forskning och prioritera detta i frågan.

T2:

ÖGO möte med T1, T3, T4.

- Obligatoriska moment under TBL förändras varje termin. UoL ska närvara på

stora möten för att ha annan syn på TBL än vad lärare har för att förbättra

implementeringen. Det råder olika tankar med vad som var viktigt för

utbildningen. Önskemål är att en övergång görs för att undvika vanliga brister

i TBL-implementering i varje kurs.

TK3:
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- Möte med studenter på termin 5 som är placerade på NKS där en diskussion

gällande problematiken rådde.

- Seminarium utan tillräcklig instuderingstid

- Många organisatoriska problem

- Schema som meddelas för sent

- Uteblivna föreläsare och avsaknad av övningstillfälle inför OSCE

- Detta togs upp med kursledningen på NKS. Kursledningen har tagit till

sig detta och arbetar med förbättring inför fortsättningen.

- Vissa obligatoriska moment har haft dålig närvaro av studenter utan giltiga

skäl. Det diskuterades ifall restseminarier skulle finnas istället för skriftliga

restuppgifter vid frånvaro på obligatoriska seminarier.

- Termin 5 på det sexåriga läkarprogrammet planeras i nuläget.

- Tentamensservice har haft problem där studenter blandats ihop vilket lett till

missförstånd om salsplacering mmn utredning pågår gällande detta.

TK4

- En detaljerad plan med specifika SVK-kurser planeras.

- Läkemedelsundervisning och brister i den diskuterades.

- Radiologiundervisning på NKS hade mycket sämre resultat i

kursutvärderingen än andra sjukhus. NKS kommer att arbeta vidare med

detta.

TK5

- Texting av videor sker via ett nytt program. Farmakologiundervisning

diskuteras och ska göras om till ett TBL-modul i samband med övrig

planering inför sexåriga läkarprogrammet.

- Kursplan för nya läkarprogrammet diskuterades.

6LP styrgrupp:

- Kursansvar för de senare kurserna planeras.

PV:
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- OSCE på T4 diskuterades på senaste mötet.

- Flertal studenter beskrev den som omfattande, med tidsbrist och stor

skillnad jämfört med formativ OSCE på sexåriga läkarprogrammet

- Lärare kommer att ta hänsyn till ovan.

- Planeringen av PV i termin 5 är igång med förändring av TBL i kliniska

terminer. Studenter ska få träna på läkemedelsundervisning.

- Canvas-sida för primärvård kommer att diskuteras fortsättningsvis.

Läkemedelsrummet i Canvas ska göras om inför det sexåriga läkarprogrammet

samt få en bättre introduktion. E-hälsa diskuterades då det ingår i lärandemål men

ej examineras på något sätt. Detta är en fråga som framför allt berör termin 5 och 6.

PIL

- Fortbildningsdagen tog plats nyligen. Statistiken visar att det är en

betygsinflation som leder till högre krav för att komma in via PIL. Nytt på PIL

är att man inte vet ansökandes ålder för att undvika åldersdiskriminering.

Sektionen diskuterar sedan detta nya kriterium.

LINK:

- LINK utreder möjligheten för studenter på det sexåriga läkarprogrammet att

söka utbyte under termin 6. Studenter som går termin 4 och sökte utbyte

hade nekats, då kursplanen för termin 6 ej är fastställd. Utbyten för dessa

studenter kommer att vara möjligt vid termin 11.

- Pågående arbete med revidering av meritlistan.

- Ett önskemål om statistik på vilka meriter de antagna studenter hade ska

finnas tillgänglig, för att ge sökanden en uppfattning om konkurrens om

utbytesplatser.

Kurswebbar:

- Ett arbete pågår för att bilda en Canvasmall för de basvetenskapliga

kurserna. Motsvarande kommer även att utarbetas för de kliniska terminerna.
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Arbetsgruppen önskar att första kullen ska gå kursen först, innan en ny

Canvasmall implementeras. Vidare diskussion om detta i höst.

Diskussionsärenden

D1 Inspelade föreläsningar

Mötesdeltagarna diskuterar utsträckning, kvalitet och förbättringar av

inspelade föreläsningar på läkarprogrammet.

- Textning önskas och behövs på videos med bristande ljudkvalitet. I nuläget är

det sällan att textning förekommer.

- Kvalitetssäkrade inspelade föreläsningar önskas.

- Det upplevs av studenterna på det 6-åriga läkarprogrammet att en allt för stor

andel av föreläsningarna är inspelade.

- Inspelade föreläsningar önskas även vara samma för alla siter på det kliniska

terminerna, så alla studenter får samma information.

- Föreläsningar önskas vara uppdaterade och aktuella för kursomgången.

- Inspelningen önskas fungera som komplement istället för som ersättning för

fysiska föreläsningar.

- Om inspelade föreläsningar ska fortsätta att finnas kvar i samma omfattning

som nu så önskar studenterna att insatser görs för att förbättra ljudkvaliteten.

D2 Avtackning för sektionsaktiva som tar examen

Läkarsektionen tackar tidigare styrelseledamöter och aktiva

studentrepresentanter som tar examen i juni.

- Läkarsektionen genom nuvarande styrelse tackar Sarah Ahmad Awad för sitt

arbete som ledamot i styrelsen år 2020.

- Läkarsektionen genom nuvarande styrelse tackar Kimia Dianat för sitt arbete

som ledamot i styrelsen år 2019 och 2020.

- Läkarsektionen genom nuvarande styrelse tackar Karolina Hanthe för sitt

arbete som tidigare studentrepresentant i programnämnden år 2020 och

2021.

Nästa möten
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Höstens datum för sektionsmöten kommer att annonseras senare.

Mötets avslutande

Mötesordförande Naixuan Pei avslutade mötet kl. 19:29

Vid protokollet

______________________________

Mert Uzel, mötessekreterare

Justeras

______________________________

Naixuan Pei, mötesordförande
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_______________________________ _______________________________

Elias Karlsson, justerare Nora Khatibi, justerare
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